

Glostrup Boligselskab
Afdeling 30 - Granskoven
Granskoven 171, 2600 Glostrup



Referat til bestyrelsesmøde Onsdag d.14.8.19. kl.16:00

Åbent hus: kl.19:00 – 19:30

Tilstede: Jacob, Susan, Svend-Erik og Heidi
Afbud: Ingo

- **Godkendelse af dagsorden**
- **Punkter fra Driftskontoret**

Aktivitetslisten:

- **Status på prøvebadeværelse**
 - *Prøvebadeværelset er blevet færdiggjort og bestyrelsen vil indenfor 2 – 3 uger blive kaldt til møde med rådgiverne, hvorefter vi gennemgår projektet. Hvis der ikke skal laves nogle ændringer i det, vil det blive sat i udbud. Skal der laves ændringer fx at det ikke fungerer med en nedsænkning i gulvet i stedet for en kant, vil vi gøre vores bedste for, at det bliver en hurtig proces.*
- **Gavle/ Tag på cykelskure**
 - *Der er ved at blive lagt sidste hånd på arbejdet.*
- **Legepladser**
 - *Afskærmning til svævebanen er sat op. Heidi undrer sig over, hvorfor buen er der. AP Leg har sagt det er pga. hovedklemme fælder og fingreklemme fælder. Så der skal være en bue i afskærmningen*
 - *Fodboldmålene er sat op.*
- **Vaskemaskiner**
 - *Vi vil gerne have optimeret vores vaskeri, så Jacob har en aftale med Bolind om at få lavet et udbudsmateriale ud på at få hele vaskeriet renoveret. Jacob vil vende tilbage, når har fået noget fra Bolind*
- **Haverundgang**
 - *Der har været første haverundgang. Omkring 80% har fået en seddel efter haverundgangen. Der vil blive fulgt op på haverundgangen om 14 dages tid.*

- **Parkeringsregulering**
 - Vi havde en snak om, hvad vi kan gøre for at afhjælpe de problemer der med parkeringen. Vi skal have et møde med City-parkering igen, for at være helt sikre på, hvordan reglerne er.
- **Punkter til Driftskontoret**
 - **Flisebelægning**
 - Jacob skal have en snak med driftsleder Pernille om at få udarbejdet et tilbud på, hvad det vil koste at få genoprettet alle de fliser, der er nødvendige i afdelingen.
 - **Varmecentral**
 - Der er blevet lavet en tilstandsrapport på vores varmecentral, som viser, at den er meget slidt og derfor skal renoveres.
 - **Afd. møde**
 - Vi snakker praktiske ting i forhold til planlægning af afdelingsmødet.
 - **Dialogmøde med afd. 37 og ejerforeningen**
 - Afdeling 37 havde indkaldt grundejerforeningen og os til et møde om evt. samarbejde om flere parkeringspladser ved Egeskoven.
- **Opfølgning af sager**
 - **Beplantning**
 - Heidi har haft møde med Pernille, der bliver sat nogle ekstra hækplanter i de store mellemrum, og der er blomster, som er sat forkert. Heidi tager fat i Pernille.
 - Vi overvejer at få sat et fodhegn op ved den nye p-plads ved 1-11, da beboerne parkere op til beplantningen, så de bliver ødelagt.
 - Vi har en smule problemer med at folk parkere deres bil på græsstykket ved. 67 – 23. Vi tager kontakt til driften for at høre, om der må ligges nogle store sten ud, så man ikke kan parkere der.
- **Nyt fra formanden**
- **Økonomistatus**
 - **Budgetkontrol**
 - Vi gennemgik vores budgetkontrol, som følger årets DV-plan
- **Su**
 - Næste SU møde er d. 29. august
- **Evt.**